
OSNOVNA ŠKOLA IVANA MEŠTROVIĆA 

ZAGREB, MARTINA PUŠTEKA 1 

10 000 ZAGREB 

Klasa: 007-04/24-02/35 

Ur.broj: 251-190-24-01 

 

 

 

Z A K LJ U Č C I 
 

s 35. sjednice Školskog odbora 

održane dana 12. 12. 2024.  u prostorijama Škole 

 

 

 

NAZOČNI: 

- članovi Školskog odbora: Tibor Komar, Krešimir Sočković, Jelena Čeko, Ivana Pikić Jugović, 

Igor Naglić i Hrvoje Đurak, Ivan Bubić 

 

 

- zapisničar: Krešimir Sočković 

 

- dr.sc. Ante Kožul 

- mag. sc. Jelena Acman 

 

Započeto u 19.30 sati. 

Predsjednik Školskog odbora otvara 33. sjednicu Školskog odbora. 

 

 

Za ovu sjednicu predlaže da se 

DNEVNI RED: 

 

1. Usvajanje Zapisnika s prethodne sjednice 

2. Predstavljanje kandidata za radno mjesto ravnatelja/ice Oš Ivana Meštrovića 

3. Glasanje  

4. Razno 

 

Dnevni red je prihvaćen. 

 

 

Ad. 1.  Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

 

Zapisnik s prethodne sjednice nije dovršen pa je glasanje o njemu odgođeno. 

 

 

Ad. 2.  Predstavljanje kandidata za ravnatelja/icu Oš Ivana Meštrovića 

 

 Predstavljanje kandidata je išlo po abecednom redu - Jelena Acman, pa Ante Kožul. Svaki 

kandidat je imao 30 minuta na raspolaganju za svoje predstavljanje i pitanja članova Školskog 

odbora. 



 

Ad. 3. Glasanje Školskog odbora o zapošljavanju na mjesto ravnatelja/ice Oš Ivana Meštrovića 

 

Za kandidata Antu Kožula dizanjem ruku glasali su predstavnik Radničkog vijeća Hrvoje 

Đurak, predstavnici Vijeća učitelja Jelena Čeko i Igor Naglić, predstavnik roditelja Krešimir 

Sočković prema glasovima članova svojih vijeća. Tibor Komar, Ivana Pikić Jugović i Ivan Bubić 

također su glasali za kandidata Antu Kožul.  

 

Glasanjem je na mjesto ravnatelja škole s mandatom od 5 godina jednoglasno je prihvaćen 

kandidat Ante Kožul. 

 

Ad. 4. Razno 

 

Na protekloj sjednici zatraženo je pojašnjenje računovotkinje o prijedlogu proračuna za 

slijedeće tri godine. Prema njenom obrazloženju koje prenosi predsjednik Školskog odbora to je 

uobičajen način kako se pripremaju proračuni u posljednjim godinama i on je podložan 

promjenama. 

Školski odbor je prihvatio odluku o samostalnoj nabavi za potrebe kuhinje u vrijednosti 26000 

eura u ovoj godini s prethodne sjednice nakon proširenja i pojašnjenja koja je stigla iz Gradskog 

ureda za obrazovanje, sport i mlade. 

 

Sjednica je završena u 21.26 

 

 

Zapisničar: Krešimir Sočković 

 

 

PREDSJEDNIK ŠKOLSKOG ODBORA 

 

Igor Naglić, prof. 

 


